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Zápis 

z jednání kolegia děkana konaného dne 19. listopadu 2018 

Přítomni: doc. Mgr. Petr Francán, doc. MgA. Blanka Chládková; prof. MgA. Ivo Krobot;  

doc. MgA. Hana Slavíková, Ph.D., doc. Ing. David Strnad, MgA. Ondřej Vodička. 

 

I. Chod fakulty: 

 doc. Strnad informoval o služební cestě na výroční setkání E:UTSA v Petrohradu, kterou 

absolvoval v průběhu minulého týdne;  

 doc. Chládková informovala o plánované cestě s Dr. Vodičkovou do Rotterdamu na 

konferenci ELIA, kde se opět bude volit vedení této asociace;  

 budou otevírány obálky na externího hodnotitele OP3V; 

 byla diskutována záležitost pronájmu DnO pro Hospodářskou komoru v souvislosti se 

současnou politickou situací; taktéž vedení fakulty probíralo individuální možnosti zapojení 

studentů do programu pronájmů; 

 byly projednány očekávané výzvy OP3V („dvojvýzva“ i „doktorandi“); 

 oficiální dotaz AS JAMU na pokles výkonů v RUVu a možné analýzy či nastavení opatření, 

která by do budoucna měla zabránit možným poklesům; do konce listopadu získáme podklady 

od analytického týmu RUV, na základě kterých přijmeme závěry; 

 doc. Slavíková sdělila podrobnosti z jednání Ediční rady (plán DF byl schválen s tím, že do 

6/12 by měly být stanoveny závazné termíny a je možné ještě případně učinit nějaké změny), 

byla projednávána aktualizovaná Směrnice o ediční činnosti; 

 KD diskutovalo problematiku náplně práce jednotlivých referátů v souvislosti s potřebou 

manažerského zajištění projektového poradenství (FRVČ, FRVUČ, SV, atd.) pro žádosti 

/připravované i podané/ jednotlivým řešitelům; v této souvislosti byla projednávána i 

problematika prozatím neobsazené pozice „tajemník doktorského studia“; 

 z rektorátu nám byl v pátek předán urgentní požadavek (od MŠMT) související s podklady o 

interních grantových studentských soutěžích na fakultě (SV); materiál byl zpracován doc. H. 

Slavíkovou a Mgr. M. Vodákovou, ale bylo konstatováno, že není možné připravovat takto 

důležité podklady bez dostatečného časového prostoru; 

 doc. Strnad informoval KD o skutečnosti, že akreditační žádost byla odeslána na MŠMT; 

 tajemník informoval o organizační náročnosti příprav letošních monodramat; je realizováno 

velké množství (12) projektů, které zcela zahltily fakultu a téměř přesahují naše kapacitní 

možnosti; 

 A. Lahodová informovala o finální podobě programu nadcházejícího Sympozia; 

 tajemník tlumočil vzkaz J. Vinklera (TIO): MŠMT zveřejnilo výzvu v rámci programu 

133 210 (starý ISPROFIN) na podávání žádosti o poskytnutí dotace; na výzvu je alokováno 

423 mil. Kč; výzva je průběžná, konec příjmu žádosti je 31/3 2019, nejzazší termín ukončení 

realizace akce ke 31/12 2019; dokončením investičního záměru „Stavební úpravy podkroví a 

rekonstrukce elektroinstalace objektu Mozartova 1“ bude mít škola svůj investiční program, 

jak předmětově tak finančně, splněný; přesto lze podávat další žádosti, které jsou v souladu s 

cíli investičního programu; z toho důvodu je ve vedení školy snaha podat žádost o dotaci na 

pořízení aktivních prvků (nyní nejsou součástí plánované realizace rekonstrukce 

elektroinstalace v objektu Mozartova); fakulta byla vyzvána, aby podala návrh na pořízení 

potřebných aktivních prvků (již byl informován Mgr. Záboj a doc. Francán); 

 byl vyhlášen Grant DILIA pro rok 2019 (podrobnosti viz příloha), uzávěrka přihlášek je 

15/12; všem studentům a pedagogům byl rozeslán email s touto informací, která je také 

vyvěšena na interních nástěnkách. 

 

  
zapsal: MgA. Ondřej Vodička verifikoval: doc. Mgr. Petr Francán 


